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HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 
Zagreb, Pavla Hatza 5/III 
 
 
UPRAVNI ODBOR 
 
 

ZAPISNIK 
sa sjednice Upravnog odbora Hrvatskog pčelarskog saveza („HPS“ ili „Savez“) 

održane elektronskim putem 8. listopada 2021. godine 
 
 
 
Članovi Upravnog odbora koji su elektronskim putem sudjelovali u radu sjednice: 
 
- gospodin Željko Vrbos, predsjednik  - Virovitičko-podravska županija 
- gospodin Stanko Čuljak, dopredsjednik   - Vukovarsko-srijemska županija 
- gospodin Dragutin Vedak    - Grad Zagreb 
- gospodin Stjepan Aračić    - Brodsko-posavska županija 
- gospodin Nediljko Landeka    - Istarska županija 
- gospodin Ivan Puškarić    - Karlovačka županija 
- gospodin Marinko Čavlović    - Koprivničko-križevačka županija 
- gospodin Damir Krog    - Krapinsko-zagorska županija 
- gospodin Vlaho Komparak, dopredsjednik  - Dubrovačko-neretvanska županija 
- gospodin Željko Balen    - Požeško-slavonska županija 
- gospodin Dražen Kocet    - Sisačko-moslavačka županija 
- gospodin Milan Kolundžija    - Šibensko-kninska županija 
- gospodin Marko Knežević    - Zadarska županija 
- gospodin Željko Vukić    - Zagrebačka županija 
- gospodin Nedjeljko Mrakovčić   - Primorsko-goranska županija 
- gospodin Sanjin Žarković    - Ličko-senjska županija 
- gospodin Željko Tomić    - Osječko-baranjska županija 
-        - Splitsko-dalmatinska županija 
- gospodin Davor Taritaš    - Bjelovarsko-bilogorska županija 
- gospodin Ivica Balent    - Međimurska županija 
- gospodin Mihalj Car     - Varaždinska županija 
 
Gospodin Željko Vrbos, predsjednik Upravnog odbora, je članovima Upravnog odbora predložio 
raspravu elektronskim putem o 6 (slovima: šest) točaka dnevnog reda kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 

ELEKTRONIČKE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HPS-a 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Donošenje odluke o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonijo Vrančić – Pčelarsko društvo 
Sisak 

3.  Donošenje odluke o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonija Mitoš – Pčelarska udruga 
Matulji 

4. Donošenje odluke o primanju u članstvo Pčelarskog društva Don Dinko Muškardin Cres 

 

 Udruga ispunjava sve zakonske pretpostavke za primanje u članstvo. 

5. Donošenje odluke o primanju u članstvo Udruge pčelara „Amorfa“ Babina Greda 
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 Udruga ispunjava sve zakonske pretpostavke za primanje u članstvo. 

6. Donošenje odluke o izboru izvođača za izradu promotivnih materijala te oglašavanje u medijima 
vezanog uz marketing Nacionalne staklenke za med 

 

 Povjerenstvo za zajednički pristup marketingu nacionalne staklenke za med je prikupilo analiziralo 
ponude potencijalnih izvođača te donijelo prijedlog o pristupu marketingu, a sve kako je navedeno u 
zapisniku Povjerenstva od 26. lipnja 2021. 

 

 Povjerenstvo predlaže Upravnom odboru Saveza da donese odluku o odabiru izvođača za izradu 
promotivnog video spota na način da prihvati ponudu društva DOLLY LINK j.d.o.o. u iznosu 6.875,00 
HRK (5.500,00 + 1.375,00 PDV). 

 
 
Rasprava i glasovanje o pojedinim točkama dnevnog reda: 
 
 

AD/ TOČKA 1. Prihvaćanje dnevnog reda 
Sa 18 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ (g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je 
prihvatio dnevni red. 
 
 

AD/ TOČKA 2. Donošenje Odluke o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonijo Vrančić – 
Pčelarsko društvo Sisak 

Sa 18 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ (g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je 
donio Odluku o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonijo Vrančić – Pčelarsko društvo Sisak. 
 
 

AD/ TOČKA 3. Donošenje Odluke o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonija Mitoš – 
Pčelarska udruga Matulji 

Sa 18 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ (g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je 
donio Odluku o određivanju povjerenika pašnog reda – Antonija Mitoš – Udruga pčelara Matulji. 
 
 

AD/ TOČKA 4. Donošenje Odluke o primanju u članstvo Pčelarskog društva Don Dinko Muškardin 
Cres 

Sa 17 glasova „ZA“ i 3 „SUZDRŽANA“ (g. Taritaš, g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom 
glasova je donio Odluku o primanju u članstvo Pčelarskog društva Don Dinko Muškardin Cres, sa 
sjedištem u Cresu, Šetalište 20. travnja 1. 
 

AD/ TOČKA 5. Donošenje Odluke o primanju u članstvo Udruge pčelara „Amorfa“ Babina Greda 

Sa 18 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ (g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je 
donio Odluku o primanju u članstvo Udruge pčelara „Amorfa“ Babina Greda, sa sjedištem u Babinoj 
Gredi, Kralja Tomislava 1. 
 
 

AD/ TOČKA 6. Donošenje Odluke o izboru izvođača za izradu promotivnih materijala te 
oglašavanje u medijima vezanog uz marketing Nacionalne staklenke za med 

Sa 18 glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ (g. Balent, g. Vukić) Upravni odbor HPS-a većinom glasova je 
donio Odluku o izboru izvođača za izradu promotivnih materijala te oglašavanje u medijima vezano uz 
marketing Nacionalne staklenke za med na način da se prihvati ponuda društva DOLLY LINK j.d.o.o., sa 
sjedištem u Velikoj Gorici, Ulica Nikole Šopa 12, OIB: 73213741570 za izradu promotivnog video-a u 
iznosu 6.875,00 HRK. 
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AD/ TOČKA 7.  Razno / pitanja 
G Mrakovčić napominje kako neće biti u mogućnosti sudjelovati na sjednici Upravnog odbora koja će se 
održati dana 14. listopada 2021. u Požegi. Nadalje, s obzirom na predloženi dnevni red traži da se u 
zapisnik unese kako slijedi: 
 
„Radi se o predmetu HPS-ČS-04 od 13.02.2021. 
S time u vezi TRAŽIM da se svim članovima UO i NO dostavi ta Odluka, kako je to i naložio Časni sud 
HPS-a u ekspozitivu svoje odluke! 
 
Slijedeće reagiranje i komentar molim da se uvedu u Zapisnik: 
 
Postavljam pitanje svima nama, članovima UO HPS-a, do kada ćemo ignorirati odluke tijela saveza? 
Konkretno, u ovom slučaju Časnog suda HPS-a, koji je u svojem ekspozitivu Odluke, a koja je predmet 
mojeg traženja, jasno NAPISAO - dostaviti članovima UO i NO! 
 
To nije napravljeno! A zašto nije? I tko to ne želi napraviti? Mi članovi UO nismo dobili te materijale. 
A morali smo, prema odluci Časnog suda! 
 
Samo da se zna, dotična četiri gospodina koji su bili predmetom odluke Časnog suda, dobili su opomenu 
od Časnog suda HPS-a, jer je jasno utvrđena njihova odgovornost na štetu jednog člana HPS-a koji ih je 
prijavio. Povrh toga, ponašali su se neprimjereno i omalovažavala Časni sud, što je Časni sud i 
evidentirao u obrazloženju svoje odluke. 
 
Određene radnje koje im je naložio Časni sud da isprave, još nisu izvršili! A članovi su HPS-a! 
I sada postavljam retoričko pitanje, je li to nepoštovanje tijela Saveza - Časnog suda? 
 
Časni sud je, u ovom postupku, do sada korektno postupio po svim stavcima čl. 44. statuta HPS-a, koji 
predviđa davanje prednosti pomirbi i mirnom rješavanju sporova među članovima. Osim po zadnjem 
stavku, a taj podrazumijeva prijedlog ISKLJUČENJA U SLUČAJU NEPOŠTIVANJA ODLUKA ČASNOG 
SUDA. 
 
Što se tiče komentara i prijedloga na Pravilnik i točke do koje smo stali, komentirao bi sljedeće: 
Pašne resurse RH treba podijeliti na tri zone zbog specifičnosti pčelarenja i konfiguracije terena u 
Republici Hrvatskoj: 

1. panonski  
2. gorski 
3. primorski 

Pokušati, ako se može, smanjiti broj "stacioniranih pčelinjaka" jer to kod nas u Primorju nekolicina 
iskorištavaju i imaju bezbroj registriranih stacioniranih pčelinjaka što im daje mogućnost manipulacije 
terenom. A znamo da je pčelinja paša dostupna svima, a ne samo njima! To im je ovaj pravilnik do sad 
omogućavao. 500 metara jedan od drugog. 
Treba jasno izviditi što su to "turistički objekti", jer nam i taj dio sprečava pčelarenje pogotovo po otocima 
gdje se i pješačke i biciklističke staze smatraju turističkim objektima.“ 
 
G. Tomić da se upitnici dostavljaju zajedno sa "Godišnjom dojavom zajednica", ujedno sada traži da se 
godišnja dojava dostavlja pčelaru u dva primjerka, najme, pčelarima je otežano kopiranje, u mnogim 
selima su zatvorene pošte gdje su to dosad radili. 
 
 
 

HRVATSKI PČELARSKI SAVEZ 

Željko Vrbos, 

predsjednik Upravnog odbora 
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Zapisničar: 

Emil Horvatić, mag. iur. 

 

 

 
 

 


